
Forældrebestyrelsesmøde den 18. januar 2021 kl. 17.30  
  

Digitalt via Skype   

Hverdagen med covid  

-        Forældre bakker op om vore retningslinjer – mundbind, som er vores eneste værnemiddel. Vi er 

taknemmelige for den respekt.  

 

- Vi har fået lov til at fastholde opdelingen i 3 grupper: vuggestuen, børnehaven hjemme og 

busgruppen. Især i kulde og meget vådt vejr, er vi udfordret med at holde dem adskilt om 

morgenen.  

 

- Vil forældrebestyrelsen bakke op om en opfordring til at aflevere og hente ved bussen kl. 9 og 

15.30, hvis vi bliver udfordret af forfald? Forældrebestyrelsen foreslår, at bussen åbnes tidligt, så 

bringe-vinduet er mere fleksibelt.   

 

-        Ekstra lokaler – en spejderhytte i gåafstand kan vi anvende, og gymnastiksalen på 

NyHollænderskolen får vi lov til at bruge.  

 

-        Buskørsel for årgang 2018. Vi venter med at sende de yngste børnehavebørn med bussen. Vi må 

ikke blande grupperne i løbet af ugen, som vi før har gjort, da vi sendte de yngste med bussen om 

fredagen. Derfor venter vi, og får dermed også bedre mulighed for at gøre årgang 2018 til en 

samlet gruppe.   

 

-        Skrøbelig hverdag for personalet – pres fra hjemmet, hvor egne børn hjemsendes – flere forældre 

har valgt at holde børnene hjemme, færre børn i huset er meget hjælpsomt for vores hverdag 

netop nu.  

 

-        Test en gang ugentlig – en opfordring til personalet - det er ikke et krav vi kan stille. Vi kan 

opfordre.  

 

Det er sundhedstjenesten, der afgør, hvor stor en del af huset, der hjemsendes, hvis der kommer et tilfælde 

af covid. Vi har en del søskendebørn, hvor familien har børn i både vuggestue og børnehave.  

I samarbejde med forvaltningen tager vi stilling til, hvordan og hvornår der kan genåbnes. De hjemsendte 

testes og kan møde efter negativ test og de aktuelle retninglinjer. Således også for personalet, som det kan 

være nødvendigt at vente på.  

Det er også muligt at ændre åbningstiden eller antallet af børn, så de medarbejdere, der er tilbage i huset, 

kan løfte opgaven på forsvarlig vis.  

 

Skybrudsprojektet har kostet ekstra arbejde hos os. Vi har manglet vand af flere omgange. Vi kan ikke gøre 

noget ved det, men det er svært irriterende.  

Vi presser på for at få vores busholdeplads genetableret, så børnene ikke skal gå langt til og fra bussen.  



 

 

 

Regnskab og budget 

-        Regnskab 2020: 

-        Vi ved stadig ikke, hvordan regnskabet for 2020 kommer til at se ud. Vi ved nemlig ikke i hvilken 

grad, vi bliver kompenseret de ekstra udgifter, vi har haft til corona-forebyggelse.  

Vi forventer en lille overførsel.  

  

-        Budget 2021: 

-        Fagpersonale er steget med kr. 122.000  

-        Minibus er faldet med kr. 9.000. De bekymrer os, at pengene til at holde bussen kørende er faldet. 

Forrige år brugte vi flere penge på den end budget, og i 2020 gik det lige op. Bussen er af ældre 

dato. Det er bestyrelsens opfattelse, at det er meget vigtigt, at bussen er i god stand, så den kører 

stabilt hver dag uden ophold på værksted.  

 

-        Børnerelaterede udgifter er faldet med kr. 11.000 

Personale  

-        Majken er fastansat pr. 1. februar 

-        Thomas vender tilbage pr. 1. februar  

-        Villads forlader os pr. 31. januar   

  
Vi har haft velkvalificerede ansøgere. De var især glade for det lille hus, hvor man kender alle børn 
og forældre og de små læringsgrupper som fast bestanddel af hverdagen.  

Aula  

-        Nu er vi i gang  - fra i dag. Personalet har været helt fantastiske, gået ind i det med krum hals. Vi 

kommer til at lave flere fejl, men vi får det lært.  

Læreplan  

-        Kommer i pixi – vi koncentrerer os om kerneopgaven  

-        Evaluering som beskrivelse og hidtidige forandringer  

  
Evt.  
  
Nogle morgener er der ikke voksne ved lågen. Det er vigtigt ift. små beskeder hjemmefra.  
Er det kommunikeret rigtigt ud, hvordan man henter børn i børnehaven, når de er indenfor?  
Kommunikation til forældre - vil gerne vide mere om hverdagen.  
 

 


